
FORSLAG TIL GENERALFORSAMLING
3. Susanne Jaqué - Jeg vil gerne stille et forslag om, at det skal være muligt at 
modtage klubbladet elektronisk, i stedet for papir. - Dette vil dels gøre bladet meget 
mere tilgængeligt for os som brugere, og det vil spare klubben for rigtig mange 
penge, der kan anvendes til andre gode formål.
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